
 

 

Αθήνα, 24 Σεπτεμβρίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Στα όρια της λειτουργικής του επάρκειας το Νοσοκομείο Άρτας» 

Τα αποτελέσματα της κυβερνητικής πολιτικής στο ΕΣΥ είναι ορατά σε όλη τη χώρα, καθώς το 

δημόσιο σύστημα υγείας αντιμετωπίζοντας τη μεγαλύτερη κρίση στελέχωσης από την ίδρυσή 

του (1983) βρίσκεται σε φάση διαρκούς συρρίκνωσης και υποβάθμισης των παρεχόμενων 

υπηρεσιών. Ιδίως στην περιφέρεια, η κρίση στελέχωσης του συστήματος υγείας είναι ακόμη 

πιο έντονη, διευρύνοντας ακόμη περισσότερο τις ανισότητες μεταξύ κέντρου και πιο 

απομακρυσμένων περιοχών και κυρίως διογκώνοντας το αίσθημα ανασφάλειας κατοίκων και 

επισκεπτών.  

Το Νοσοκομείο της Άρτας είναι μια ακόμη χαρακτηριστική περίπτωση της ασκούμενης 

πολιτικής υγείας, καθώς για ακόμη μια φορά βρίσκεται στα όρια της λειτουργικής του 

κατάρρευσης, με το 45% των οργανικών θέσεων ιατρών να είναι κενές. Αυτή η κατάσταση 

οδηγεί  σε απουσία ειδικευόμενων γιατρών, σε κενές λίστες ειδικοτήτων και σε επισφάλεια 

τόσο κατά την τακτική λειτουργία του νοσοκομείου, καθώς μεγάλο ποσοστό των κλινικών και 

των τμημάτων του Νοσοκομείου λειτουργούν αυτή την στιγμή με δύο ή/και τρεις γιατρούς, 

όσο και κατά τη γενική εφημερία, η οποία πραγματοποιείται χωρίς γιατρό στο 

Ακτινοδιαγνωστικό Τμήμα. Το πλέον άμεσο πρόβλημα ωστόσο αυτή την περίοδο είναι η 

λειτουργία και εφημερία της Παθολογικής Κλινικής η οποία πλέον από τις επόμενες μέρες 

δεν θα είναι σε θέση να εφημερεύσει και να δέχεται περιστατικά, καθώς θα λειτουργεί μόνο 

με 4 ειδικευμένους γιατρούς και κανένα ειδικευόμενο. Επιπλεόν στο ΤΕΠ του Νοσοκομείου 

υπάρχουν 5 κενές οργανικές θέσεις ιατρικού προσωπικού, οι οποίες δεν έχουν προκηρυχθεί. 

Μάλιστα 55 γιατροί του νοσοκομείου, όλων των τμημάτων και των ειδικοτήτων, με κοινό 

υπόμνημα που υπογράφουν και δημοσιοποιούν μιλούν για τραγική υποστελέχωση και για 

συνθήκες λειτουργικής κατάρρευσης και υπογραμμίζουν πως η εφημερία του είναι 

επισφαλής. Τονίζουν δε ότι εξαιτίας αυτής της κατάστασης  υπογράφονται από την Διοίκηση 

του Νοσοκομείου ελλιπή προγράμματα εφημεριών, ενώ  έχουν μειωθεί οι ενεργές κλίνες της 

ΜΕΘ λόγω μη προκήρυξης των κενών οργανικών θέσεων. 

Επειδή η  Eurostat καταγράφει σχεδόν διπλασιασμό των ακάλυπτων αναγκών υγείας του 

πληθυσμού την τελευταία 5ετία, με το κόστος των υπηρεσιών υγείας στην Ελλάδα να είναι η 

βασική αιτία αυτών των ακάλυπτων αναγκών 

Επειδή η ύπαρξη και επιχειρησιακή επάρκεια του Νοσοκομείου Άρτας εξοικονομεί κρίσιμες 

δυνάμεις, χρόνο και πόρους από τις διακομιδές για το σύστημα υγείας και τους πολίτες 
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Επειδή η υγειονομική θωράκιση της περιφέρειας, αποτελεί όχι μόνο συνταγματική 

υποχρέωση της Πολιτείας, αλλά είναι ταυτόχρονα επένδυση αξιοπρέπειας και ανάπτυξης για 

τις τοπικές κοινωνίες και οικονομίες. 

Ερωτάται ο κος Υπουργός Υγείας  

 Εγγυάται την ασφαλή λειτουργία του Νοσοκομείου Άρτας με τη δεδομένη στελέχωση και 

επιχειρησιακή δυνατότητα; 

 Τι προτίθεται να κάνει για να ενισχύσει τις δυνατότητες του Νοσοκομείου Άρτας; 

 Τι προτίθεται να κάνει συνολικά με τις κενές οργανικές θέσεις του Νοσοκομείου; Σε ποιες 

ανάγκες στελέχωσης θα δοθεί προτεραιότητα;  

 Έχει σχέδιο ενίσχυσης των δημόσιων δομών υγείας και υιοθέτησης ειδικού πλαισίου 

κινήτρων για την προσέλκυση ιατρικού προσωπικού; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

                                                                     Τζούφη Μερόπη 

                                                                    Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

                                                                     Ζεϊμπέκ Χουσεϊν 

                                                                    Φερχάτ Oζγκιούρ  

                                                                    Φωτίου Θεανώ 

 

                                                                      

                                                                     

                                                                      




